
وداع با نایب رئیس ایرانی 
پیشین فدراسیون جهانی 

کشتی

»محمد توکل« 
درگذشت

ز  ا یکی  کل  تو محمد  کتر  د
برجسته ترین چهره های ماندگار 
کشتی ایران و جهان که سابقه 
ریاست فدراسیون کشتی ایران را 
نیز در کارنامه خود داشت، جان به 

جان آفرین تسلیم کرد.
دکتر محمد توکل چهره برجسته 
سبق  ا ئیس  ر و  ن  جها کشتی 
فدراسیون کشتی پس از مدتی 
لگی  سا  ۸ ۹ سن  ر  د ری  بیما
درگذشت. دکتر توکل علاوه بر 
ریاست فدراسیون کشتی ایران، 
نایب رئیسی فدراسیون جهانی 
کشتی،  عضویت در هیأت رئیسه 
فدراسیون جهانی کشتی و ریاست 
کمیته پزشکی فدراسیون جهانی 

کشتی را در کارنامه خود داشت.
محمد توکل متولد ۱۳۱۳ در قزوین 
بود. او در رشته پزشکی از دانشگاه 
تهران فارغ التحصیل شده و سپس 
برای دوره تخصصی به انگلستان 
رفت. او رشته کشتی را زیر نظر 
مرحوم حبیب الله بلور سرمربی 
اسبق تیم ملی کشتی آغاز کرد. 
توکل ۴ دوره ۶ ساله عضو هیأت 
رئیسه اتحادیه جهانی کشتی بود 
و یک دوره ۴ ساله نیز به عنوان 
رئیس کنفدراسیون کشتی آسیا 

انتخاب شد.
مراسم خاکسپاری دکتر توکل 
امروز پنجشنبه ساعت ۱۱ صبح 
در بهشت زهرا برگزار می شود و 
در قطعه ۱۱۲ ردیف ۷۰۰ شماره 
۱۳ بهشت زهرا به خاک سپرده 

خواهد شد.
 

 اتحادیه 
جهانی کشتی 

گرایی را بخشید
یی  گرا علی  محمد میت  و محر
از حضور در میادین کشتی از 
سوی اتحادیه جهانی با پرداخت 
۴۶۰ میلیون تومان جریمه نقدی 
بخشیده شد. پس از پیگیری های 
فدراسیون کشتی و با پرداخت 
۴۶۰ میلیون تومان  نزدیک به 
جریمه، اتحادیه جهانی کشتی 
محرومیت محمدعلی گرایی را 
بخشید. اتحادیه جهانی کشتی 
ر غیر ورزشی  به رفتا با توجه 
محمدعلی گرایی در رقابت های 
ین  ۲۰۲۳ صربستان، ا نی  جها
کشتی گیر را اواخر آبان ماه سال 
جاری به مدت یک سال از حضور 
در میادین کشتی همراه با پرداخت 
جریمه های سنگین محروم کرد. 
فدراسیون کشتی با گرفتن وکیل 
ر  ین فرنگی کا ر ا پیگیر روند کا
با  یت  ر شد و در نها ن دا عنوا
پرداخت مبلغ ۷ هزار فرانک به 
عنوان جریمه محرومیت گرایی 
ین کشتی گیر  بخشیده شد و ا
می تواند از روز ۱۳ فروردین ماه 
۱۴۰۳ به میادین کشتی بازگردد. 
لازم به ذکر است فدراسیون کشتی 
علاوه بر پرداخت این جریمه، 
نسبت به پرداخت دستمزد وکیل 

پرونده نیز اقدام کرده است.
 

قزوین؛ آخرین 
مقصد استعدادیابی 

والیبال
یــن مقصــد  خر یــن آ شــهر قزو
۱۸ ســال  یــر  ز بی  دیا ســتعدا ا
ز  یــران شــد. ثبت نــام ا پســر ا
 ۱۸ اســتعداد زیــر  بازیکنــان با
ســال والیبــال بــرای حضــور در 
اردوی اســتعدادیابی تیــم ملــی 
نوجوانــان پســر ایــران از ۱5 بهمــن 
در ســامانه ملــی والیبــال آغــاز 
شــده اســت. بابلســر و لیــگ برتــر 
والیبــال نوجوانــان دیگــر مقصــد 
تیــم اســتعدادیابی فدراســیون بــا 
مســئولیت عادل غلامی بود که از 
اول اسفند با حضور ۱5 تیم شروع 
شــد کــه دیروز بــا  معرفی ســه تیم 

برتــر بــه پایــان رســید.
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مصطفی جوادی:

چکی که از ذوب آهن گرفتم وصول نشد!

میرمصطفــی جــوادی قهرمــان وزنه بــرداری جهــان و عضــو تیــم ذوب آهــن 
اصفهــان، بــا گلایه از بدقولی باشــگاه ذوب آهن می گویــد: »ما طبق قرارداد 
بــه تعهــد خــود عمــل کردیم و حتــی تیم قهرمان شــد. اما هنوز یــک ریال از 
قرارداد تسویه نشده است! باشگاه در هفته آخر لیگ به ما چک داد و قرار 
بود این چک هفته گذشــته پاس شــود اما متوجه شــدیم که چک ها ثبت 
نشدند. زمانی که خواستیم پیگیر ماجرا شویم، کسی پاسخگوی ما نبود.«

کمال جوانمرد

با کمیته ملی پارالمپیک خداحافظی کرد

کمــال جوانمــرد دبیــر اجرایی کمیتــه ملــی پارالمپیک، دیروز از ســاختمان 
ســئول خداحافظــی کــرد. او کــه بــا ریاســت غفــور کارگــری در کمیتــه ملــی 
المپیک به جای محمد تابع دبیر اجرایی کمیته ملی پارالمپیک شده بود، 
اما با  حکمی که کیومرث هاشــمی وزیر ورزش برای سرپرســتی فدراســیون 
ســه گانه امضــا کــرد، با همکارانــش در کمیته ملــی پارالمپیک خداحافظی 

کــرد تــا روزهای جدیدی را در فدراســیون ســه گانه شــروع کند.

 سردار سلیمان ملک زاده:

تیم پلیس ایران نایب قهرمان نظامیان جهان شد

 رئیــس هیــات تیــر و کمــان نیروهای مســلح از نایــب قهرمانی پلیــس ایران در 
مسابقات تیراندازی با کمان در بنگلادش خبر داد: »سومین دوره مسابقات 
تیراندازی با کمان نظامیان جهان با شرکت کشورهای برزیل، فرانسه، آلمان، 
رومانی، روســیه، بلاروس، پاکســتان، ژاپن، ســریلانکا، اســلوونی، بنگلادش و 
جمهوری اســلامی ایران در کشــور بنگلادش انجام شــد و تیم پلیس جمهوری 

اســلامی ایران با شکســت رقبای خود  به قهرمانی رســید.«

 پنجشنبه   10  اسفند 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7530 

انعکاس اخبار ورزش ایران
 منهای فوتبال

جباری: چک  هایی که ذوب آهن داد، همه برگشت خورد

طلب وزنه بردارانم 3 میلیارد 
تومان هم نمی شود!

پرونده رقابت های لیگ برتر وزنه برداری باشگاه های 
کشور، چندی پیش در تهران با قهرمانی باشگاه 
ذوب آهن اصفهان بسته شد. ذوب آهنی ها که 
سال هاست در لیگ وزنه برداری یکه تاز هستند، امسال 
نیز توانستند با بهره گرفتن از ستاره های ملی پوش خود 
همچون علی داودی، مصطفی جوادی، علیرضا معینی، 
رسول معتمدی و... با کسب امتیاز عالی ۱۸۸۱ رقبای 
سرسخت و توانمند خود یعنی مناطق نفت خیز جنوب 
و ملی حفاری اهواز را پشت سر گذاشته و مقتدرانه 
عنوان قهرمانی را از آن خود کنند اما اگرچه اینطور به 
نظر می رسید که مسئولین این باشگاه برخلاف ادوار 
گذشته برای پرداخت بدهی خود به وزنه بردارانشان 
خوش قول باشند، این اتفاق گویا رخ نداده و همچنان 
وزنه برداران باشگاه ذوب آهن اصفهان حتی یک ریال 
هم از مبالغ قراردادشان را در لیگ فصل ۱۴۰۲ دریافت 
نکردند! علی جباری سرمربی تیم ذوب آهن در لیگ 
وزنه برداری فصل ۱۴۰۲، با ظاهری ناراحت از این 
خلف وعده، موضوع عدم پاس شدن چک  مطالبات 
وزنه برداران را تأیید کرده و تأکید دارد که هیچ یک از 
وزنه بردارانش هنوز یک ریال هم از مبالغ قراردادشان 

را دریافت نکردند!
 

 قهرمان شدیم ولی طلب بچه ها 
وصول نشد!

علی جباری سرمربی تیم وزنه برداری ذوب آهن اصفهان 
که موفق شد با استفاده از ستاره های ملی پوش 
وزنه برداری ایران در فصل ۱۴۰۲ قهرمان شود در 
خصوص اعتراض وزنه برداران این باشگاه بابت عدم 
دریافت ارقام قراردادشان می گوید: »همانطوری که 
بدرستی اشاره کردید، تیم من چندسالی است که 
در لیگ وزنه برداری ایران بی رقیب است و مقتدرانه 
سکوی قهرمانی این رقابت ها را به خود اختصاص 
داده است. امسال هم ما موفق شدیم با درخشش 
و تلاش تک تک بچه های تیم، عنوان قهرمانی لیگ 
وزنه برداری ایران را کسب کنیم اما متأسفانه تا الان 
که با شما صحبت می کنم، حتی ریالی از مبالغ قرارداد 
وزنه بردارانم به حسابشان واریز نشده است! این واقعاً 
برای من به عنوان سرمربی تیم خیلی دردآور است که 
حق الزحمه بچه ها و وزنه بردارانم این همه مدت بعد 
از قهرمانی در لیگ پرداخت نشده است. هر تیم یا 
باشگاه دیگری بود علاوه بر رقم قرارداد ورزشکارانش، 
به آنها بابت کسب سکوی قهرمانی پاداش ویژه هم 

پرداخت می کرد اما خب هنوز بچه های من دستشان 
خالی است و هیچ دریافتی نداشتند. قطعاً اگر آنها 
نسبت به این خلف وعده اعتراض کردند، حقشان بوده 
و نمی شود به آنها خرده گرفت زیرا تا الان صبر کردند 
اما هیچ خبری از مطالباتشان نشد. بنابراین چاره ای 
نداشتند جز اینکه صدای اعتراضشان را اینگونه به 

گوش مسئولان باشگاه برسانند.«
 

حتی یک فقره از چک های وزنه بردارانم 
پاس نشد!

سرمربی وزنه برداری باشگاه ذوب آهن اصفهان ادامه 
می دهد: »به عنوان سرمربی من چند مرتبه با مسئولان 
باشگاه ذوب آهن صحبت کردم و از آنها خواستم که 
هرچه زودتر بدهی خود نسبت به وزنه برداران این 
باشگاه پرداخت کرده و با بچه ها تسویه حساب کنند 
اما هر بار که به عزیزان مراجعه کردیم، به ما گفتند 
که حسابمان خالی است و پول نداریم! این در حالی 
است که کل مبلغ بدهی باشگاه را اگر با هم جمع 
بزنیم به ۳ میلیارد تومان هم نمی رسد! با این وجود 
اما تا الان که با شما صحبت می کنم، حتی یک فقره 
از چک رقم قرارداد و مطالبه بچه های تیمم تسویه و 
پاس نشده است! واقعاً نمی دانم چه بگویم و فقط از 
مسئولان این باشگاه خواهش می کنم هرچه سریعتر 
بدهی خود به وزنه برداران را تسویه کنند. زیرا تعدادی از 
وزنه برداران ما در مسیر کسب سهمیه المپیک هستند 
و این موضوع روی تمرکز و ذهن آنها می تواند اثر منفی 

و نامطلوب بگذارد.«
 

 با این وضعیت بعید است سال بعد 
در لیگ تیمداری کنیم!

علی جباری در خصوص اینکه آیا با این وضعیت 
نامطلوبی که از نظر مالی تیم ذوب آهن دارد، آیا 
می توانیم روی حضور این باشگاه در لیگ وزنه برداری 
فصل آتی)۱۴۰۳( حساب کنیم یا نه؟ تأکید دارد: 
»خیر. بعید است با این اوضاع و احوال نه چندان 
خوبی که ذوب آهن از نظر مالی دارد، بتوانیم روی 
حضور دوباره باشگاه در لیگ وزنه برداری فصل پیش 
رو حساب باز کرد. مگر اینکه تحولی جدی از نظر مالی 
و بودجه ای در این باشگاه ایجاد شود تا بتوانیم با اتکا 
به پشتوانه مالی خوب به حضور دوباره ذوب آهن در 
لیگ وزنه برداری امیدوارباشیم. من و اعضای کادرفنی 
طلبمان را دریافت کردیم اما نگران بچه ها هستم 
که پولی نگرفتند و طلبشان وصول نشده است. به 
هرحال امیدوارم ماجرای بدهی معوقه باشگاه به 
وزنه برداران هرچه سریعترختم به خیر شود تا ما 

شرمنده وزنه برداران نباشیم.«

رضا عباسپور
روزنامه نگار

روز جمعه، انتخابات مجلس شورای اسلامی 
برگزار می شود. در این انتخابات همه اقشار 
حضور دارند و جامعه ورزش هم همچون 

گذشته در این انتخابات شرکت خواهد کرد.

هاشمی: باید با حضور پرشور 
دشمن را ناامید کنیم

وزیر ورزش و جوانان حضور در انتخابات را 
منجر به ناامیدی دشمن می داند: »هرکسی 
در راستای مسئولیت های اجتماعی که دارد 
باید در این روزها به تقویت نظام کمک کند. 
هرجا که حضور مردم وجود داشته برای نظام 
راهگشا بوده است. باید با حضور پرشور در 
پای صندوق های رأی دشمن را ناامید کنیم 
هرچند که مردم ما همیشه ثابت کرده اند که 

پای ارزش ها هستند.«

حسینی: باید در سرنوشت کشور 
سهیم باشیم

رئیس فدراسیون بوکس معتقد است همگی 
باید در رقم زدن سرنوشت کشور سهیم باشیم: 
»از مردم عزیز کشورمان و جامعه ورزش انتظار 
می رود که در انتخابات مجلس و خبرگان رهبری 
شرکت کرده و در رقم زدن سرنوشت کشورمان 
سهیم باشند. بنابراین از همگی درخواست 
می کنم که با حضور حداکثری در انتخابات، 

در رقم زدن سرنوشت ایران سهیم باشند.«
 

پورشیب: خیلی از کشورها 
چشم شان به این انتخابات است

کاپیتان تیم ملی کاراته امیدوار است برنده 
نتخابات پیش رو افراد با لیاقت باشند:  ا
»امیدوارم مردم حضور پررنگی پای صندوق های 
رأی داشته باشند. خیلی از کشورهای دنیا، 
نگاه شان به این انتخابات است. امیدوارم مردم 
کسی را انتخاب کنند که دلسوز مملکت و به فکر 
مردم باشد. امیدوارم کسانی که لیاقت دارند و 
می توانند کار درست را برای پیشرفت و آرامش 

مردم انجام دهند انتخاب شوند.«

محمدسیفی: از جامعه ورزش 
می خواهم پای صندوق ها بیایند

ملی پوش پرافتخار ووشو درباره انتخابات پیش 
رو گفت: »همه مدال های کسب شده توسط 
ورزشکاران برای به  اهتزاز درآوردن پرچم مقدس 
جمهوری اسلامی است. شخصاً جانم را هم 
برای ایران و پرچم جمهوری اسلامی می دهم. 
از جامعه ورزش و ورزشکاران تقاضا دارم در 
تاریخ ۱۱ اسفندماه پای صندوق های رأی بیایند 

و در انتخابات شرکت کنند.«
 

 یوسفی: وظیفه خود می دانم 
در انتخابات شرکت کنم

 ملی پوش وزنه برداری خواستار حضور پررنگ 

مردم در انتخابات است: »وظیفه خود می دانم 
که در انتخابات شرکت کنم. درست است که 
در حال حاضر مردم به لحاظ اقتصادی در فشار 
هستند اما وظیفه خود می دانم در انتخابات 
شرکت کنم و به فردی که اعتماد دارم رأی بدهم 
تا ان شاءالله این فرد با ورود به مجلس بتواند به 
مردم خدمات دهد. از مردم می خواهم حضور 
پررنگی در انتخابات داشته باشند تا با انتخاب 

نمایندگان اصلح، مشکلات برطرف شود.«
 

 سوادکوهی: این رأی
 رأی به نظام جمهوری اسلامی است

ملی پوش ورزش پهلوانی و زورخانه ای معتقد 
است حضور در انتخابات نشانگر علاقه به کشور 
است: »مسأله اول در انتخابات این است که 
همه در آزمون عمومی ملت ایران شرکت کنند 
و این نشان می دهد که همه مردم به سرنوشت 
کشورشان علاقه دارند. امروز هر برگه رأی که 
به صندوق انداخته می شود در حقیقت رأی به 
نظام جمهوری اسلامی و قانون اساسی است و 
این برای کشور بسیار باارزش و بااهمیت است 
که با رأی خود سرنوشت کشور را تعیین کنیم.«

 
 فلاح: حضور ورزشکاران 

در انتخابات ضروری است
مدیر کل دفتر حقوقی وزارت ورزش از مردم 
تقاضا دارد تا در انتخابات حضوری گسترده 
داشته باشند: »خواهش من از مردم عزیز ایران 
این است که در انتخابات حضور گسترده و 
مشارکت فعال داشته باشند تا کسی که دوست 
دارند، وارد مجلس کنند. هر چقدر آن شخص 

قوی تر باشد، ایران ما قوی تر می شود.
حضور ورزشکاران در انتخابات یک امر ضروری 
و واجب است و امیدوارم ورزشکاران ما با 
حضور خودشان همانطور که در عرصه های 
المپیک و جهانی می درخشند، در این عرصه 
هم بدرخشند و حضور پررنگ و پر از عشق را 

داشته باشیم.«
 

هروی: مسئولان نباید حزبی و 
شخصی تصمیم گیری کنند

سرمربی تیم ملی کاراته مردان معتقد است، 
مسئولان باید به خوبی جواب اعتماد مردم را 
بدهند: »حضور در انتخابات وظیفه است و همه 
باید شرکت کنیم. همانطور که مقام معظم 
رهبری اعلام کرده اند وظیفه همه حضور در 
انتخابات است و مردم عزیز باید در انتخابات 
حضور پرشوری داشته باشند اما نباید از این 
مهم نیز غافل شد که نمایندگان مجلس و 
مسئولان وظیفه دارند که به مردم خدمت 
کنند. مسئولان نباید حزبی و شخصی برای 
مردم تصمیم گیری کنند و باید در کنار مردم 
باشند و این وظیفه نمایندگان مردم است تا 
نظارت ویژه ای روی عملکرد آنها داشته باشند.«

 انتخابات مجلس شورای اسلامی

 ورزشی ها پای ثابت 
یک افتخار مردمی

من و اعضای 
کادرفنی طلبمان 
را دریافت کردیم 
اما نگران بچه ها 
هستم که پولی 

نگرفتند و طلبشان 
وصول نشده است. 
به هرحال امیدوارم 

ماجرای بدهی 
معوقه باشگاه به 
وزنه برداران هرچه 

سریع ترختم به خیر 
شود تا ما شرمنده 

وزنه برداران نباشیم


